
Jsme moc rádi, že jsme mohli od pon-
dělí 25. 5. opět začít trénovat s našimi
mladými hasiči. Prázdniny sice pomalu
buší na vrata, ale o to více se budeme snažit
spolu vše dohnat. Moc se všichni těšíme, až
opět vyběhneme na závodní trať. MK

Na úvod dalšího čísla bych rád poděkoval všem našim členům a jejich rodinám
za aktivní přístup a ochotu pomáhat druhým, jelikož v této době pomáhat není
tak samozřejmé jako kdysi a právě proto si cením jejich práce.  Poděkování také
patří obecnímu úřadu, firmě Spona za bezchybnou spolupráci a vedoucím mládeže
za přípravu aktivit pro naši mládež. Nesmím zapomenout na Vás, občany naší obce,
kteří darovali materiál na roušky, dodržovali vládní opatření a byli zodpovědní.  Jen
díky naší a Vaší disciplinovanosti jsme to zvládli na výbornou. Už teď se těším na brzké
shledání na kulturních akcích pořádaných naším sborem. 

Jakub Janda, starosta SDH

Vedoucí mládeže se rozhodli pro naše mladé hasiče a jejich rodiče připravit malou bojovku,
která je provedla po Černínovsku. Čekalo je šest úkolů a po jejich zdolání i malá odměna ve
formě sladkostí a pamětního listu. Celá trasa měřila 4 kilometry a bylo možné ji zdolat pěšky,
nebo na kole. Na start se každý den postavily maximálně 2 rodiny a to jedna dopoledne a
druhá odpoledne. Aby bylo zamezeno tomu, že by se rodiny potkaly, celá bojovka byla řízena
pomocí SMS zpráv, díky nímž se hledači dozvěděli nejen GPS souřadnice s místem, kde je daný
úkol čeká, po správném vyřešení dostali GPS souřadnice dalšího úkolu. „Jsme moc rádi, že si
všichni bojovku užili a přemýšlíme o tom, že bychom jí zopakovali, “ prozradil jeden z organi-
zátorů. MK

Bulletin dobrovolných hasičů Libiš
Tento bulletin je určen pro všechny malé i velké dobrovolné hasiče 
z krásné obce Libiš a pro všechny, kteří se zajímají o dění a činnost sdružení 
a Výjezdové jednotky SDH Libiš.

9



Svazek 1
Vydání 3.

15. 6. 2020

HASIČSKÉ LISTY
SDH Libiš

Libušino náměstí

HASIČSKÉ LISTY

Slovo starosty na úvod

Cesta po Černínovsku 
aneb hledání pokladu Starosty SDH Libiš

Hasičská
mláděž

Cyklo trénink
15. 6. jsme trénink pojali vý-
jimečně. Mladí hasiči se vy-
dali na kolech po
Černínovsku. Všechny ne-
snáze, především překonání
silnice Pražská s vynesením
všech kol na Štěpánský
most, jsme zvládli. Děti si na
konci tréninku vychutnali za-
slouženou zmrzlinu. 

MŠ
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Rozhovor s první náměstkyní Lucií Smejkalovou
V tomto čísle bychom rádi představili dalšího člena SHD Libiš, a to první náměstkyni Lucii Smejkalovou.

n Jak dlouho jsi u hasičů
a co považuješ za svůj nej-
větší úspěch?
K SDH Libiš jsem se přidala
v roce 2015. Vzpomínám si, že
to bylo na jaře těsně po hasič-
ském bále. Dalo by se říci, že
už jsem naskočila do rozjetého
vlaku, neboť družstvo „SDH
Libiš – ženy“ bylo aktivním ji
od roku 2013. Co považuji za
svůj největší úspěch? Tak na
tuto otázku nemohu zcela

jasně odpovědět, poněvadž hasičský sport je tý-
mová práce a je to úspěch nás všech. V době, kdy
jsme se aktivně účastnili okresních soutěží a to jak
družstvo žen, tak i mužů, získávali jsme mnohá
ocenění. V současné době tomu tak bohužel není.
Spousta z nás je pracovně vytížena a máme také
rodiny.  Momentálně nám soutěžení nedovolují
ani omezení související s koronavirem. Celá tato
situace mě velice mrzí a doufám, že se brzy opět
staneme stabilním a vítězným týmem.

n Jak ses vlastně k hasičskému sportu do-
stala?
To mne takhle jednoho dne má kamarádka Páťa
Domanská vytáhla na můj první hasičský bál v Li-
biši. (smích). Zde jsem měla tu čest poznat místní
členy SDH Libiš. No a co Vám budu vyprávět, o pár
dní později nás Laďka Zygmundová naverbovala
do SDH Libiš. Když si na to dnes vzpomenu, tro-
šku mi to připomíná pohádku „S čerty nejsou
žerty“ :D
n Zvažovala jsi, zda roli náměstkyně vzít
anebo jsi měla hned jasno, že to je role pro
tebe?
Vzhledem k tomu, že se blížila volba nového sta-
rosty SDH Libiš, tak se naše myšlenky ubíraly
právě tímto směrem. Po dlouhém zvažování se
většina z nás shodla. Nikdy by mě nenapadlo, že
mne jeden z navrhovaných kandidátů osloví
s touto nabídkou. Musím říct, že jsem tím byla ve-
lice zaskočena. Nemyslím si, že by mi hned pro-
běhla hlavou myšlenka, že je tato role přímo
stvořena pro mě. Z kraje jsem se zdráhala tuto
funkci přijmout, neboť je s ní spojena velká zod-

povědnost. V mém rozhodnutí ji přijmout mi velmi
pomohla podpora některých členů v SDH.
n Co bys ráda u hasičů ještě letos ráda
zvládla?
Na tento rok jsme měli naplánováno spoustu akcí.
Bohužel naše veškeré plány nám překazil korona-
vir. Nyní jsme se pustili do oprav a zvelebování
majetku SDH a čekáme, co nám nadcházející si-
tuace dovolí.
n Je něco co bys u SDH změnila?
Jak jsme již zmiňovala, je to týmová práce. Na ve-
škerých zásadních změnách se kolektivně do-
mlouváme na našich schůzích.
n Jaké je tvé zaměstnání v osobním životě
a máš díky tomu, že jsi v SHD, čas na ko-
níčky?
Pracuji jako manažerka ve firmě, která se zabývá
výrobou pěnových puzzlí. Mým hlavním koníčkem
jsou zejména hasiči. Myslím, že jsme skvělá parta
a proto s těmito lidmi ráda trávím svůj volný čas.
I přesto si najdu čas i na jiné aktivity, jakými jsou
například procházky se psem v přírodě, cyklistika
apod.

Lístky za bál, který z důvodu epidemie Co-
vidu-19 a nařízení vlády ČR nekonal, je
možné vrátit do 30. 6. 2020 a to po telefo-
nické domluvě na telefonním čísle
737711997, po 30. 6. již bohužel nebude
možné lístky vrátit. Dále bychom rádi upo-
zornili na to, že je nebude možné směnit
za lístky na bál, který je plánován na rok
2021. Děkujeme za pochopení. MK

Vrácení peněz
za vstupenky

na Hasičský bál

Výjezdová jednotka SDH Libiš
Výjezdy jednotky sboru dobrovolných hasičů 2020

Dne 16. 5.  ve 14:07 byl nahlášen požár trafos-
tanice naproti domu 185 v Pražské ulici. Při pří-
jezdu bylo zjištěno, že trafostanice naštěstí
nehoří, že nejspíše došlo ke zkratu. Věc byla
předána k dořešení ČEZ.

28. 5. v 19:30 byla naše výjezdová jednotka po-
volána k požáru nízké budovy v katastru obce
Libiš. Naštěstí při tomto požáru nebyl nikdo
zraněn a došlo pouze ke škodě na majetku.
Požár byl způsoben nepozorností při sušení pe-
čiva. Nenechávejte varné desky, trouby a grilly
bez dozoru!

Preventivní činnosti
Obec Libiš požádala výjezdovou jednotku, aby spá-
lila hromadu, která se nacházela Na Pachách v pro-
storu, kde se každý rok pálí čarodějnice. Hromada
lehla popelem 16. 5. Dohašení zbytků požářiště pro-
běhlo 17. 5.
Po domluvě se společností SPONA byla 30. 5. zlikvi-
dována hromada klestí na louce u ulice Pražská.
Došlo k drobnému omezení provozu z důvodu zpo-
malujícím přihlížejícím řidičům. Po 2 hodinách byla
akce ukončena dohašením požářiště. MK


